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Onderwerp vraag:  
Toekomstige sportinfrastructuur in het licht van bevolkingsgroei en geplande 

stadsontwikkelingen 

 

 

Toelichting nota  
Mechelen groeit in sneltempo, met een aanzienlijke bevolkingsgroei en tal van geplande 
woonprojecten, onder andere in de Ragheno-site en andere ontwikkelingsgebieden. Dit 
brengt uiteraard een verhoogde vraag naar sportinfrastructuur met zich mee. 

We zien echter dat bestaande sporthallen, zoals die aan de Winketkaai, verouderd en minder 
geschikt worden voor moderne en professionele sportbeoefening. Dit geldt niet alleen voor 

recreatieve sporters, maar vooral voor professionele ploegen zoals de Kangeroes Basketbal 
Mechelen, die nood hebben aan infrastructuur die voldoet aan hedendaagse normen. De staat 
van de sporthal vormt een bedreiging voor de verdere ontwikkeling van hun sportactiviteiten. 

Tegelijkertijd zijn er plannen voor nieuwe infrastructuur, onder andere in het kader van het 
masterplan Winketkaai en de ontwikkelingen in de Ragheno-site. De huidige staat van de 

sporthal laat echter niet toe om te wachten tot deze projecten volledig gerealiseerd zijn. 

 
Vraag 

1. Hoe plant het stadsbestuur het huidige tekort en de verouderde sportinfrastructuur te 
overbruggen in afwachting van de realisatie van deze nieuwe sportfaciliteiten?  

a. Zijn er tijdelijke oplossingen voorzien, bijvoorbeeld via samenwerking met 
provinciale sportvoorzieningen? 

2. Hoe wordt de verwachte bevolkingstoename en de daaruit voortvloeiende stijgende 
vraag naar sportvoorzieningen meegenomen in de planning van nieuwe 
ontwikkelingen? 
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